
Referat generalforsamling Gøderup Vandværk 15.03.2023 
 
1. 
Anja blev valgt som dirigent. Dirigent konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 
 
2. 
Formanden Simon aflagde bestyrelsens beretning for det for løbne år. 
 
Simon kunne berette at Gøderup Vandværk har rent vand – Der er udtaget 7 prøver af Eurofins. 
GV er fri for PFAS, som ellers godt kan give vandværkerne udfordringer. 
 
Eurofins foretager løbende prøver af vandet. Lejre kommune kontrollerer. Man kan se analyser på GV 
hjemmeside – I bedes selv holde øje. 
 
Der er 112 andelshavere på Gøderup Vandværk. 
 
2021 er der udpumpet 13555 m3 vand. 
 
Elforbruget er faldet ifht. 2020. Der er brugt 13301 kwh.  
 
Der har været et spild på 10,5% i forsyningsområdet. 
 
Vedligehold 2022 – bygning og udeareal. 2021 igangsatte GW ny baneledning. 
 
De 2 nye vandboringer bliver finansieret gennem Kommune Kredit. Delfinansiering er godkendt. 
Det bliver dyrere at få lavet de nye boringer, det beløber sig op til ca. 1,1 – 2,2 mill. Etablering og udstyr er 
blevet dyrere og svære at skaffe. 
 
GV er et AmbA, hvilket betyder at GW ikke må have formue – af samme grund vil det være bedst med 
finansiering gennem Kommune Kredit.  
 
BNBO – Der er fokus på områder tæt på boringer – det drejer sig om 2 områder bag Højvangsvej. Der tages 
fat i de beboere, som har jorden.  
 
GV har et godt ledningsnet, der har ikke været nogle vandbrud i 2022. 
 
Benyt SMS kæde – her skrives ud ved vandbrud, lukning af vandværk og ved renovering. 
 
Facebook gruppen Gøderups Venner benyttes også til meddelelser vedr. vandbrud og lukning af vandværk 
mm. 
 
Stor tak skal lyde til de frivillige. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
 
3. 
Regnskabet blev gennemgået af kasserer Carsten 
 



Regnskabet ligger på hjemmesiden. 
 
Alle andelshavere betaler – derfor inden skyldnere. 
 
Regnskabet blev godkendt af revisor. 
 
4. 
Budget for det kommende år forelagt. 
 
Investeringsplan for GV – GV ikke må oparbejde formue, men må gerne lave en investeringsplan.  
450.0000 kr. pr. år – hvilket holdes inden for driften, så ingen Mer betaling til brugerne. 
 
Takstblad 2023 – ligger på hjemmesiden. 
Som noget nyt pr. 2023 opkræves fast årligt bidrag pr. lejemål – svarende til 900 kr. pr. lejemål. Før blev det 
opkrævet pr. boligenhed.  
 
Budgettet blev godkendt. 
 
5. 
Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelse: 
 
Simon Christensen er på Valg – genopstiller 
Simon blev valgt. 
 
6. 
Valg af revisor 
Thomas genvalgt 
Peter genvalgt 
Steen Bøgebeck Nielsen blev valgt ind 
 
7. 
Der har ikke været nogen indkomne forslag. 
 
8. 
Eventuelt: 
 
 
 


